

ANSVARSFULLT GÄDDFISKE

RESPONSIBLE PIKE FISHING • VERANTWORTUNGSVOLLES HECHTANGELN





GÖR INTE SÅ HÄR - WHAT TO AVOID!



- Använd inte huggkrok eller Lip-grip
- Lägg inte gäddan på hårt och torrt underlag
- Fiska inte gädda när vattentemperaturen är för hög (>20 grader)
- Låt inte gäddan hänga vertikalt
- Använd inte Offset-krokar



- Do not use gaff or lip-grip
- Do not place the pike on hard and dry surfaces
- Do not fish for pike when the water temperature is too high (>20 degrees)
- Do not let the pike hang vertically
- Do not use offset hooks



- Verwenden Sie keinen Haken oder Lip-Grip
- Platzieren Sie den Hecht nicht auf harten und trockenen Oberflächen
- Fischen Sie nicht nach Hecht, wenn die Wassertemperatur zu hoch ist
- Lassen Sie den Hecht nicht vertikal hängen
- Verwenden Sie keine Offset-Haken



GÖR SÅ HÄR - BEST PRACTICE !



- Använd gummerad och knutlös håv med små maskor
- Lägg gäddan på mjukt, fuktat och skonsamt underlag
- Fiska endast gädda när vattentemperaturen är låg (<20 grader)
- Stöd alltid gäddan under magen vid eventuell foto-grafering
- Använd maximalt 2 krokar per bete, gärna hullinglösa, med maximal storlek 1/0



- Use rubber-coated and knotless landing net with small meshes
- Place the pike on a soft, moist, and gentle surface
- Only fish for pike when the water temperature is low (<20 degrees)
- Always support the pike under the belly during potential photography
- Use a maximum of 2 hooks per bait, preferably bar-bless, with a maximum size of 1/0



- Verwenden Sie einen gummierten und knotlosen Kescher mit kleinen Maschen
- Legen Sie den Hecht auf eine weiche, feuchte und schonende Oberfläche
- Fischen Sie nur nach Hechten, wenn die Wassertemperatur niedrig ist (<20 Grad).
- Unterstützen Sie den Hecht immer unter dem Bauch bei möglichen Fotografien
- Verwenden Sie maximal 2 Haken pro Köder, bevorzugt ohne Widerhaken, mit einer maximalen Größe von 1/0



Återutsättning av fisk

Att återutsätta fisk syftar till att minska negativ påverkan på fisk, fiske och fiskbestånd. Intresset har ökat de senaste åren och idag är återutsättning viktigt för sportfisket och i fiskeförvaltning. Nyckeln till en lyckad återutsättning är att vara väl förberedd och minimera blödning, luftexponering och hantering av fisken.

Varför återutsätta fisk?

Gädda, gös, abborre, lax och öring är några av de fiskar som är mest attraktiva för sportfisket samtidigt som de har viktiga roller i ekosystemet. Stora individer är också viktiga för reproduktionen eftersom de lägger fler romkorn som dessutom är större och mer näringsrika.

- Återutsättning är en förutsättning för viktiga förvaltningsåtgärder.
- Återutsättning bidrar till hållbara fiskbestånd.



Fish Release

Fish release aims to reduce negative impacts on fish, fishing, and fish stocks. Interest has increased in recent years, and today, fish release is important for sport fishing and fisheries management. The key to successful fish release is being well-prepared and minimizing bleeding, air exposure, and fish handling.

Why release fish?

Pike, zander, perch, salmon, and trout are some of the fish most attractive to sport fishing while also playing important roles in the ecosystem. Large individuals are also crucial for reproduction as they lay more and larger, more nutritious eggs.

- Releasing fish is essential for important management measures.
- Fish release contributes to sustainable fish stocks.



Fischrückführung

Die Freilassung von Fischen zielt darauf ab, negative Auswirkungen auf Fische, die Fischerei und Fischbestände zu reduzieren. Das Interesse daran ist in den letzten Jahren gestiegen, und heute ist die Freilassung von Fischen für den Angelsport und die Fischereiverwaltung wichtig. Der Schlüssel zu einer erfolgreichen Fischrückführung liegt darin, gut vorbereitet zu sein und Blutungen, Luftexposition und die Handhabung von Fischen zu minimieren.

Warum Fische freilassen?

Hecht, Zander, Barsch, Lachs und Forelle gehören zu den Fischen, die am attraktivsten für den Angelsport sind und gleichzeitig wichtige Rollen im Ökosystem spielen. Große Individuen sind auch für die Fortpflanzung entscheidend, da sie mehr und größere, nährreichere Eier legen.

- Das Freilassen von Fischen ist für wichtige Managementmaßnahmen unerlässlich.
- Die Freilassung von Fischen trägt zu nachhaltigen Fischbeständen bei.